
"Servet Nur Şahin
ölmemek için
elinden geleni yaptı”
Geçtiğimiz günlerde eski eşi 
tarafından öldürülen Servet 
Nur Şahin'in avukatı yaptığı 
açıklamada, müvekkilinin 
ölmemek için elinden gelen 
her şeyi yaptığını söyledi. 

İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya, Nevşehir'in 

de aralarında 
bulunduğu 78 ilde son 

3 haftada düzenlenen 
operasyonlarda 1 ton 806 

kilo uyuşturucu madde 
ve 8 milyon 437 bin adet 
uyuşturucu hap ele 
geçirildiğini bildirdi.
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 SAYFA 2'DE

Ortodoks din adamlarından
Başkan Arı'ya ziyaret

HABERiN DEVAMI SAYFA 4'TE

NevşehirNevşehirNevşehir
Hayvan PazarıHayvan PazarıHayvan Pazarı

kapatıldıkapatıldıkapatıldı
Nevşehir Ticaret 
Borsasına (NTB) 
ait Nevşehir 
Hayvan Pazarı 

geçici olarak 
kapatıldı.

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 4'TE

Kapadokya bölgesindeki otellerde yapılan
 denetimlerde, 93 işletmenin işyeri açma ve çalışma
  ruhsatı iptal edilerek faaliyetlerine son verildi. 

HABERiN DEVAMI SAYFA 3'TE

Ortahisar 
Belediye Başkanı 
Mustafa Ateş, 
beldeye 
yapılması 
planlanan3 dev 
yatırımın 
müjdesini verdi.

Başkan Ateş'ten Ortahisar'a
3 dev yatırım müjdesi

HABERiN DEVAMI
SAYFA 6'DA

Yunanistan'ın Neapolis şehrinde yaşayan Ortodoks din temsilcilerinden oluşan
bir heyet Nevşehir Belediye Başkanı Rasim Arı'yı makamında ziyaret etti.

Denetimde 93 otelin faaliyetine son verildi   Denetimde 93 otelin faaliyetine son verildi   Denetimde 93 otelin faaliyetine son verildi   
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“Servet Nur Şahin ölmemek için elinden geleni yaptı”
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NEVESOB heyeti Nevşehir'i temsil etti
Nevşehir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (NEVESOB) heyeti, Türkiye 
Esnaf ve Sanatkârları Konfederasyonu (TESK) İstişare, Değerlendirme, 
Eğitim ve Mesleki Dayanışma Toplantısı'nda Nevşehir'i temsil etti. 

evşehir'de eski eşi tarafından Nvurularak öldürülen Servet Nur 
Şahin'in avukatı Murat İdikurt, "Hiç 

kimse mahkemeden haksız tahrikten 
indirimde bulunacağı iddiasında bulunup 
da hukuka aykırılık isnadında bulunmasın." 
dedi.
Hayatını kaybeden Servet Nur Şahin'in 
avukatı Murat İdikurt yaptığı açıklamada, 
şu ifadelere yer verdi: "Maalesef geçtiğimiz 
gün Servet hanımı kaybettik. Bu aşamada 
kim nereden sağlıklı bilgi alacağını 
şaşırmış vaziyette. Servet hanımın 
çocuklarını göstermeme gibi bir durumu 
kesinlikle söz konusu değildir. Daha 
önemlisi 2 evladı için 2 bin liralık nafakayı 
ödemeyen bir babanın çocukları 
göstermediği iddiası hayatın olağan 

akışına aykırı. Servet hanım vefat etti ve 
kendisini savunamıyor ve anlatamıyor. 
Bizim ona bir vefa borcumuz var. Şahıs 
mahkemede ağır tahrik indiriminden 
yararlanmak için 'çocuklarımı 
göstermiyordu' gibi beyanlarda 
bulunmasın diye bu açıklamayı 
yapıyorum."
“ÇOCUKLARININ KENDİSİNDEN 
OLMADIĞI YÖNÜNDE ŞAİBE YAYMIŞ”
Avukat Murat İdikurt, katil zanlısı babanın 
8 yaşındaki kızına mesaj atarak DNA testi 
yaptıracağını söylediğini de iddia ederek, 
"Katil zanlısı baba Servet Nur Şahin'in 
çocuklarının kendisinden olmadığı 
yönünde şaibe yaymış. Ayrıca Servet 
hanımın kendisini aldattığı yönünde de 
asılsız ithamlarda bulunmuş. Şahsın bu 

söylemleri ve iddiaları kesinlikle boşanma 
davasında yer almadı. Şahıs bu tür iddiaları 
ortaya atarak işleyeceği bu kötü fiile maşa 
hazırlama içinde olduğunu anladık." 
şeklinde konuştu.
Servet Nur Şahin'in katil zanlısına karşı ağır 
tahrik indirimini gerçekleştirecek hiçbir 
fiilinin olmadığını söyleyen Avukat Murat 
İdikurt, "Servet hanım işin bu noktaya 
gelmemesi için kendince her şeyi 
yapmıştır. Biz avukatlar olarak kendisinin 
haklarını korumaya çalıştık. Fakat 
geldiğimiz noktada Servet hanımı 
kaybettik. Şu an kendisi yok fakat 
avukatları burada. Hiç kimse mahkemeden 
haksız tahrikten indirimde bulunacağı 
iddiasında bulunup da hukuka aykırılık 
isnadında bulunmasın." dedi. İHA

TESK İstişare, Değerlendirme, 
Eğitim ve Mesleki Dayanışma 
Toplantısı Antalya'da Ticaret 

Bakan Yardımcısı Mahmut Gürcan, Esnaf 

Kooperatifçilik Genel Müdürü Taha Enes 
Şener, TESK Genel Başkanı Bendevi 
Palandöken, NEVESOB Başkanı Mehmet 
Pınarbaşı ve yönetim kurulu üyelerinin 

de bulunduğu geniş katılımıyla 
gerçekleştirildi.
Toplantının açılış konuşmasını Antalya 
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
(ESOB) Başkanı Adlıhan Dere yaptı.
Ardından toplantıda konuşan TESK 
Genel Başkanı Palandöken esnaf ve 
sanatkârların karşılaştığı sorunları detaylı 
şekilde ele alarak, çözüm önerileri 
üzerine değerlendirmelerde bulundu. 
Mesleki dayanışmayı güçlendirmek, 
esnaf ve sanatkarları daha ileriye 
taşımak ve ortak hedefler belirlemek 
adına gerçekleştirilen toplantı sonrası 
Başkan Pınarbaşı, Esnaf, Sanatkarlar ve 
Kooperatifçilik Genel Müdürü Şener'e, 
Nevşehir özelinde esnafların yaşadığı 
sorunları iletti. 
Ayrıca Pınarbaşı düzenlenen toplantı 
sebebiyle TESK Genel Başkanı 
Palandöken' e ve ev sahipliği sebebiyle 
Antalya ESOB Başkanı Dere' ye teşekkür 
etti.
Toplantı sonrası hatıra fotoğrafı çekildi. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Geçtiğimiz günlerde eski eşi tarafından öldürülen Servet Nur Şahin'in avukatı yaptığı
açıklamada, müvekkilinin ölmemek için elinden gelen her şeyi yaptığını söyledi. 

TÜBİTAK Başkanı Aydın'ı makamında 
ziyaret eden Rektör Aktekin 
üniversite olarak, üniversite 

bünyesinde faaliyet gösteren Kapadokya 
Teknopark ve Teknoloji Transfer Ofisi 

aracılığıyla yürüttükleri Ar-Ge 
çalışmalarına değindi.
Rektör Aktekin, üniversite olarak 
bulundukları şehrin, bölgenin ve ülkenin 
gelişimine katkıda bulunacak, üniversitede 

görev yapan akademisyen ve öğrencilerin 
TÜBİTAK destekli proje ve çalışmalarına 
büyük önem vererek desteklediklerini 
söyledi.   
ÖĞRENCİ VE AKADEMİK PROJE 
BAŞVURU SAYILARINDA BÜYÜK ARTIŞ
2023 yılının 1. döneminde 'TÜBİTAK 2209-
A Üniversite Öğrencileri Araştırma 
Projeleri Destekleme Programı'na NEVÜ'de 
eğitim gören 14 öğrencinin başvuru 
yaptığını ve 6 öğrenci projesinin 
desteklenmeye hak kazanarak başarı 
oranın yüzde 43 olduğunu belirten Rektör 
Aktekin, 2023 yılının 2. çağrı döneminde 
başvuru sayısı ve destek alan proje 
sayısında ise önemli bir artışla 78 
öğrencinin başvurusunda 45 öğrenci 
projesinin destek almaya hak kazandığını, 
destek kabul oranın ise  yüzde 58'e 
yükseldiğini söyledi.
NEVÜ'de göre yapan araştırmacıların 
'TÜBİTAK ARDEB Programları'na dahil 
olduğu proje sayılarına da değinen Rektör 
Aktekin proje sayısının 2023 yılında 

toplam 55 iken, 2024 yılında toplam 112'ye 
yükseldiğini belirtirken, üniversite 
araştırmacılarının yürütücülüğünde bu 
programlara yapılan proje başvuru 
sayısının 2023 yılında 24 iken 2024 yılında 
sayının 59'a ulaştığının altını çizdi.
Aktekin ayrıca 2023 yılında projelerde 24 
farklı kuruluş ile iş birliği gerçekleştirilirken, 
2024 yılı itibarıyla bu sayının 36'ya çıktığını 
sözlerine ekledi.
Aktekin'in nazik ziyaretlerinden duyduğu 
memnuniyeti dile getiren TÜBİTAK 
Başkanı Aydın ise TÜBİTAK olarak ülkenin 
belirlediği hedefler doğrultusunda milli ve 
yerli kalkınmaya da öncülük edecek her 
türlü projeye önem vererek 
desteklediklerini söyledi.
NEVÜ'nün de bu anlamda eğitim-öğretim 
faaliyetlerinin yanı sıra TÜBİTAK destekli 
projelere verdiği önem ve başarılarının 
kayda değer olduğunu belirten Aydın, 
kurum olarak kendilerine sunulacak 
projelere desteklerinin devam edeceğini 
söyledi. HABER: SEZER ALTUNOK

Rektör Aktekin'den TÜBİTAK Başkanı Aydın'a ziyaret
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Rektörü Prof. Dr. Semih Aktekin, TÜBİTAK Başkanı Prof. Dr. Orhan Aydın'ı ziyaret etti.
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İMSAK
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İKİNDİ

AKŞAM

: 06:01

: 07:23
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ÖĞLE YATSI: 13:00 : 19:44

GÜNDÜZ 6 0384 213 38 66
0384 212 98 82

BİZE ULAŞIN

GECE -2

Denetimde 93 otelin faaliyetine son verildi   
Kapadokya bölgesindeki otellerde 
yapılan denetimlerde, 93 işletmenin 
işyeri açma ve çalışma ruhsatı iptal 
edilerek faaliyetlerine son verildi. 
Kartalkaya'da 78 kişinin hayatını kaybettiği 
otel yangınından sonra Kapadokya 
bölgesinde bulunan oteller sıkı 
denetimden geçirildi.
Nevşehir Valiliği İl Kültür Turizm 
Müdürlüğü ve Ürgüp Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü ekipleri bölgede bulunan 
otellerde denetleme yaptı. 
Edinilen bilgiye göre yapılan 
denetlemelerde Nevşehir'de İşyeri Açma 
ve Çalışma ruhsatı bulunmadan kayıt dışı 
faaliyette bulunan ve 2634 sayılı kanun 
gereği yasal süresi içinde Turizm işletme 
belgesi almadan, kayıt dışı faaliyette 

bulunduğu tespit edilen, 93 işletmenin 
işyeri açma ve çalışma ruhsatı iptal 
edilerek faaliyetlerine son verildi. 
58 konaklama tesisine ilişkin İl Kültür ve 
Turizm Müdürlüğü tarafından yerinde 
denetim yapılarak, 32 işletmenin ruhsatları 
iptal edilerek faaliyetine son verildi. Kalan 
26 konaklama tesisi ile alakalı Nevşehir 
Valiliğince gerekli takibin yapıldığı ve yasal 
süresi içinde belgelendirilemeyen 
işletmelere gerekli işlemlerin yapılacağı 
belirtildi. 
Türkiye Sürdürülebilir Turizm Programı 
çerçevesinde Nevşehir merkez ve 
ilçelerinde 'Sürdürülebilir Turizm Programı 
Belgesini' hiç almamış olan ya da 
yenileme yükümlülüğüne uymayan Basit 
Konaklama Turizm İşletmesi Belgeli 

tesislere yönelik 2024 yılında yapılan 
denetim sonucunda 19 konaklama 
tesisine, 2025 yılında ise 323 konaklama 
tesisine yönelik yapılan incelemeler ve 
denetimler sonucunda 2634 Sayılı Turizm 
Teşvik Kanunun 33. Maddesini ihlal eden 
13 konaklama tesisine idari yaptırım 
uygulandı. 
Yapılan denetimlerin yerinde olduğunu 
söyleyen Turizmci Uluç Haşimoğlu; 
"Otelimiz konak tarzında konsept bir 
oteldir. Ürgüp Belediyesi zabıta ekipleri de 
bugün bir denetim gerçekleştirdi.  Yapılan 
denetim de çok doğru bir uygulama. 
Kapadokya bölgesinde bulunan oteller, 
otelcilik konusunda çok hassas olan 
işletmelerdir. Bizde tüm tedbirleri almaya 
çalışıyoruz. Yapılan denetimlerde bir 

eksiklik çıkarsa onları da tamamlıyoruz. 
Kapadokya bölgesinde bulunan oteller 
oldukça güvenlidir" şeklinde konuştu. 
Turizmci Atacan Erdinç de açıklamasında; 
"Odalarımız sürekli kontrol edilmekte. Her 
odamızda sürdürülebilir turizm sertifikası 
çerçevesinde çöplerin ayrıştırılması ve 
yangın detektörleri de aktif durumda. 
Otelimizin muhtelif yerlerinde de yangın 
söndürme tüpleri mevcuttur. Misafirlerimiz 
Kapadokya bölgesine gönül rahatlığı ile 
gelebilirler" dedi. 
Niyazi Öztürk ise "İşletmemizde bütün 
tedbirlerimiz aldık. Yangın söndürme 
tüpleri ve cam korkulukları daha önceden 
yapmıştık. Misafirlerimiz gönül rahatlığı ile 
gelebilir ve kalabilir. Otellerimiz butik 
otellerdir" ifadelerini kullandı. İHA

İş Sağlığı ve Güvenliği Toplantısı yapıldı
N

evşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesinde (NEVÜ) İş Sağlığı 
ve Güvenliği (İSG) Üst Kurulu 

Toplantısı gerçekleştirildi.
NEVÜ İş Sağlığı ve Güvenliği 
Koordinatörlüğü tarafından 'İSG Üst Kurulu 
Toplantısı' ilgili ve yetkili birim 
sorumluların katılımlarıyla yapıldı. 
NEVÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Bayram 
Deviren başkanlığında gerçekleştirilen 
toplantıya NEVÜ Genel Sekreteri Nihat 
Çavuşoğlu, Engelsiz Birim Koordinatörü, 
fakülte, yüksekokul, meslek yüksekokulu 
temsilcileri, Yapı İşleri ve Teknik Daire 
Başkanlığı, sivil savunma amiri ve yetkili 
sendika temsilcisi katıldı.
Üniversitenin İş Sağlığı ve Güvenliği 
Koordinatörü Ömer Dolunay ve İş 
Güvenliği Uzmanı Ecem Cildan 
sekreterliğinde kurul üyeleri ve iş güvenliği 
uzmanları tarafından belirlenen gündem 

maddeleri görüşüldü toplantıda 
üniversitenin acil durum tahliye planları, 
yangın tatbikatları, yangın alarm 
sistemleri, çalışanların iş sağlığı ve 
güvenliği eğitimleri ile sağlık kontrolleri 
gibi konular ele alındı.
Öneri, talep ve değerlendirmelerin de 
yapıldığı toplantı sonucunda iş sağlığı ve 
güvenliğine dair ilgili maddeler karara 
bağlandı. HABER: YASEMİN EKİCİ

Derinkuyu Belediyesi bir ihtiyacı daha giderdi
erinkuyu Belediyesi tarafından 

Dilçede yaşayan vatandaşlara 
daha hızlı ve etkin bir hizmet 

sunabilmek amacıyla mazot tankı alındı.
Derinkuyu Belediye Başkanı Taner İnce'nin 
girişimleriyle, tamamı belediye bütçesinden 
olmak üzere ilçeye yeni mazot tankı 
kazandırıldı.
Başkan İnce, belediyeye kazandırılan her bir 
aracın vatandaşa verilecek hizmet için çok 
önemli olduğunu belirterek, “Daha önce 
kiralanıp kullanılan mazot tankının yerine, 
mülkiyeti tamamen belediyemize ait olan 
yeni mazot tankı alınmıştır. Belediyemize 
hayırlı olsun. İşimiz, gücümüz Derinkuyu.” 
dedi. HABER: SEZER ALTUNOK

Nevşehir pizzada rekora koşuyor
Türkiye 2024 verileri sonucu, Nevşehir pizza siparişini
en çok artıran şehirlerarasında ilk beşe girdi.

 Şubat Dünya Pizza Günü'nü 9kutlayan Yemeksepeti, 2024 yılına 
ait pizza sipariş verilerini açıkladı. 

Türkiye'de pizza siparişleri 2023'e göre 
yüzde 12 artarken, pizza severlerin 
tercihleri ve tüketim alışkanlıklarına dair 
ilginç sonuçlar paylaşıldı. 
Yemeksepeti, Dünya Pizza Günü'ne özel 
olarak pizza tüketim alışkanlıklarına dair 
çarpıcı verileri duyurdu. 2023 yılına 
kıyasla 2024'te pizza siparişlerinde 
yüzde 12'lik önemli bir artış yaşandı. Bu 
yükseliş, pizzanın her öğünde ve her an 
tercih edilen bir lezzet olma özelliğini 
pekiştiriyor. 
SIKI PİZZA SEVERLERİN SAYISI 
ARTIYOR 
2024 yılında Yemeksepeti kullanıcıları 
arasında aylık ortalama 5 ve üzeri pizza 
siparişi verenlerin oranı yüzde 17 olarak 

gerçekleşti. 
Bir kullanıcı, yıl boyunca toplam 1.602 
pizza siparişi vererek kırılması güç bir 
rekora imza attı. Aylık bazda ise bir 
kullanıcı 321 pizza siparişiyle zirveye 
yerleşti. 
HAFTA SONU VE TATİLLERDE PİZZA 
KEYFİ KATLANIYOR 
Hafta sonları, hafta içine kıyasla yüzde 
17 oranında daha fazla pizza siparişi 
veriliyor. 
 PİZZA SİPARİŞLERİNİ EN ÇOK 
ARTIRAN ŞEHİRLER  
2024 yılında bir önceki yıla göre pizza 
siparişini en çok artıran şehirler 
sıralamasında dikkat çekici değişiklikler 
yaşandı. Tunceli yüzde 89'luk artışla 
zirveye yerleşirken, Muş yüzde 82, Kars 
yüzde 61, Bilecik yüzde 57 ve Nevşehir 
yüzde 52 ile onu takip etti.  İHA
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Nevşehir Hayvan Pazarı kapatıldı
Nevşehir Ticaret Borsasına (NTB) ait Nevşehir Hayvan Pazarı geçici olarak kapatıldı.

TB'ye ait hayvan pazarı, çevre Nillerde görülen şap hastalığı 
dolayısıyla önlem amaçlı kapatıldı.

NTB'den yapılan açıklamada, “Çevre illerde 
görülen “ŞAP” hastalığı dolayısıyla 
hastalığın yayılmasını önlemek amaçlı 
14.02.2025 tarihinde “Nevşehir İli Hayvan 
Sağlığı Zabıtası Komisyonu”nun aldığı 
2025/01 nolu karar neticesinde 14.02.2025 
tarihinden itibaren komisyonun yeni 
kararına kadar, Nevşehir Ticaret Borsasına 
ait Nevşehir Hayvan Pazarı'nın hastalık 
sonlanıncaya kadar kapalı kalacağı 
belirtilmiş.” denildi. 
ŞAP HASTALIĞI NEDİR?
Şap hastalığı, çift tırnaklı hayvanların akut 
seyirli, çok bulaşıcı ve zoonotik karaktere 
sahip viral bir enfeksiyonudur.

ŞAP HASTALIĞI NASIL YAYILIR?
Kimyasal etkenlere karşı dayanıksız olan şap 
hastalığı virüsü pH 7,0- 7,7 de etkilenmemekte 
(stabil olmakla) birlikte asit ve alkali şartlarda 
kısa sürede inaktive olmaktadır. Hastalık direkt 
ve indirekt olarak yayılmaktadır.
Hastalığın en belirgin yayılma yolu havada 
bulunan virüsün solunum sistemi ile 
alınmasıdır. Enfekte veya kuluçka 
dönemindeki hayvanlar solunum, deri, sekret 
ve ekstretleri, süt ve sperma ile virüsü 
dağıtmaktadır. Hastalık bulaşık hayvan 
ürünleri, bulaşık araç ve aletler, insan, yabani 
hayvanlar, kuşlar, rüzgar ve nakil araçları ile 
de bulaşabilmektedir.
İnsanlar da ise enfekte hayvanlar ile temas 
veya enfekte et ve süt ürünleri ile enfeksiyonu 
nadiren alınabilir. HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Başkan Ateş'ten Ortahisar'a 3 dev yatırım müjdesi
Ortahisar Belediye Başkanı Mustafa Ateş, beldeye
yapılması planlanan 3 dev yatırımın müjdesini verdi.

Başkan Ateş sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda, 
Ortahisar beldesine güneş enerji 

santrali (GES), karşılama merkezi ve ilkokul 
yapılacağını duyurdu.
Seçim öncesinde verdikleri sözleri tek tek 
yerine getirmeye devam ettiklerini 
söyleyen Ateş, beldede sosyal, kültürel ve 
turizm alanında önemli bir cazibe noktası 
oluşturulacağını vurguladı.

Başkan Mustafa Ateş paylaşımında, 
beldeye GES, Kızılçukur Vadisi Karşılama 
Merkezi ve Ortahisar Kasabası İlkokulu 
yatırımlarının yapılacağını duyurarak, 
“Projelerde emeği geçenlere Sayın Valimiz 
Ali Fidan'a, AK Parti İl Başkanımız Sayın 
Muhammed Feyzi Aygün'e, 
Milletvekillerimiz Sayın Süleyman Özgün 
ve Sayın Emre Çalışkan'a teşekkürü borç 
biliriz.” dedi. HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Kapadokya Teknopark ile NTSO iş birliği protokolü imzalandı

Bölgedeki genç yetenekleri, girişimcileri 
ve teknoloji meraklılarını iş insanları ile 
bir araya getirmeyi amacıyla Nevşehir 
Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) 
Kapadokya Teknopark ile Nevşehir 
Ticaret ve Sanayi Odası (NTSO) arasında 
iş birliği protokolü imzalandı. NEVÜ 
Rektörlük makamında gerçekleştirilen 
imza töreninde konuşan NEVÜ Rektörü 
ve Kapadokya Teknopark Yönetim 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Semih Aktekin 
Kapadokya Hackathon ile bölgedeki 
genç yetenekleri, girişimcileri ve 
teknoloji meraklılarını iş insanları ile bir 
araya getirmeyi amaçladıklarını söyledi.  
“24 SAAT BOYUNCA ARALIKSIZ 
ÇALIŞACAKLAR”
Hackathon kapsamında yapay zeka 
alanında yenilikçi çözümler üretmeyi 
hedefleyen ekiplerin 24 saat boyunca 
aralıksız çalışarak projelerini 
geliştireceklerini belirten Aktekin,  
yarışma süresince takımlar, belirlenen 
problem alanlarına yönelik çözümler 
üretecek ve etkinlik sonunda projelerini 
jüriye sunarak değerlendirmeye tabi 
tutulacağını ve dereceye giren takımlara 
toplamda 75 bin TL ödül verileceğini 

açıkladı. Bu ödülün sağlanmasına 
katkıda bulunan TOBB Nevşehir Genç 
Girişimciler Kuruluşu'na teşekkür eden 
Rektör Aktekin 26-27 Nisan tarihlerinde 
NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kültür ve Kongre 
Merkezi'nde gerçekleştirilecek etkinlik 
ile “Üretimde ve Turizmde Yapay Zeka” 
temasıyla katılımcıları bir araya 
getireceklerini söyledi.
Aktekin açıklamasının sonunda NEVÜ 
ve NTSO,  TOBB Nevşehir Genç 
Girişimciler Kuruluşu ve Kapadokya 
Teknopark iş birliği ile Nevşehir'de ilk 
kez düzenlenecek olan “Kapadokya 
Hackathon” etkinliğine tüm öğrencileri 
davet etti. Hackathon, yenilikçi fikirleri 
olan girişimciler ve teknoloji geliştiriciler 
için büyük bir sunacağını belirten NTSO 
Başkanı Arif Parmaksız ise yapay zeka 
temalı projelerin geliştirilmesinin, 
bölgesel kalkınma açısından da önemli 
bir adım olduğunu söyledi. 
ÜRETİM VE TURİZM ALANINDA 
YENİLİKÇİ ÇÖZÜMLER SUNACAK
Hackathon kapsamında geliştirilecek 
projelerin, NTSO üyelerinin üretim ve 
turizm alanında karşılaştıkları 
problemlere yönelik yenilikçi çözümler 
sunacağını ifade eden Parmaksız  bu 
süreçte, etkinlikte ortaya çıkacak 
projelerin yalnızca yarışma süresiyle 
sınırlı kalmayarak, ilerleyen dönemlerde 
sanayi ve turizm sektöründe pratik 
kullanım alanı bulmasını sağlamak ise 
en büyük hedeflerinden biri olduğunu 
belirtti. Daha sonra protokole birlikte 
imza atarak hayırlı olması 
temennilerinde bulunan 
Rektör Aktekin ve Başkan Parmaksız, 
emeği geçenlere de teşekkür etti. 
HABER: SEZER ALTUNOK  

NEVÜ Kapadokya Teknopark ile NTSO arasında 
“Kapadokya Hackathon İş Birliği Protokolü” imzalandı. Okul güvenliği toplantısı yapıldı

ali Yardımcısı Yıldırım Vbaşkanlığındaki toplantıya İl Milli 
Eğitim Müdürü Yusuf Yazıcı, İl 

Emniyet Müdür Yardımcısı Tarık Ziya 
Turan, İl Jandarma Komutanlığı Aile İçi 
Şiddet ve Çocuk Şube Müdürlüğü Kısım 
Amiri Tülay Öztürk, merkez ilçe mahalle 
muhtarları, okul müdürleri, servis 
yöneticileri ve okul aile birliği başkanları 
katıldı.
Görüşmelerde, okul içi ve çevresinde 
güvenlik önlemlerinin artırılması, 
öğrencilerin sağlıklı ve güvenli bir 
ortamda eğitim alabilmesi için alınacak 
önlemler detaylı şekilde ele alındı.
Toplantıda, eğitim öğretim 
faaliyetlerinin huzur ve güven içerisinde 
devam etmesini sağlamak üzere, 
çocukların her türlü suç ve zararlı 
alışkanlıktan uzak tutulması ile 

korunmasına yönelik ilgili tarafların iş 
birliğiyle önleyici ve koruyucu 
tedbirlerinin yeterli seviyede alınmasına 
yönelik konular görüşüldü.
Toplantı, alınacak tedbirlerin 
planlanması ve uygulanması 
konusunda karara varılmasının ardından 
sona erdi. HABER: SEMA BALLIKAYA

Vali Yardımcısı Ramazan Yıldırım başkanlığında, 2024-2025 
Eğitim Öğretim Yılı 2.Dönem Okul Güvenliği Toplantısı yapıldı.
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Nevşehir'de uyuşturucu operasyonu
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Nevşehir'in de aralarında bulunduğu 78 ilde son 3 haftada düzenlenen operasyonlarda 
1 ton 806 kilo uyuşturucu madde ve 8 milyon 437 bin adet uyuşturucu hap ele geçirildiğini bildirdi.

Bakan Yerlikaya, “Küresel bir felaket olan 
uyuşturucu ile mücadele; yalnızca bir 
güvenlik meselesi değildir, yarınlarımızın 
da meselesidir. Her sokakta, her caddede, 
her köşe başında biz varız! Zehir 
tacirlerine göz açtırmıyoruz. Evlatlarımızın 
geleceğini karartmalarına müsaade 
etmiyoruz, etmeyeceğiz." dedi.
Yerlikaya, Cumhuriyet Başsavcılıkları ile 
Emniyet Genel Müdürlüğü Narkotik 
Suçlarla Mücadele Başkanlığı 
koordinasyonunda, İl Emniyet 

Müdürlüklerince; 3 bin 757 ekip, 9 bin 392 
personel, 40 hava aracı ve 75 narkotik 
dedektör köpeğinin katılımıyla Ankara, 
İzmir, Gaziantep, Adana, İstanbul, Konya, 
Antalya, Diyarbakır, Mersin, Samsun, 
Şanlıurfa, Bursa, Balıkesir, Kocaeli, Manisa, 
Kayseri, Tekirdağ, Muğla, Malatya, 
Eskişehir, Kilis, Denizli, Sakarya, 
Kahramanmaraş, Adıyaman, Niğde, Yalova, 
Batman, Çorum, Aydın, Hatay, Aksaray, 
Elazığ, Kütahya, Karaman, Sivas, Van, 
Osmaniye, Afyonkarahisar, Kırıkkale, Ordu, 

Trabzon, Kastamonu, Tokat, Erzurum, 
Mardin, Kırklareli, Çanakkale, Edirne, Uşak, 
Giresun, Zonguldak, Düzce, Isparta, Şırnak, 
Bitlis, Rize, Yozgat, Tunceli, Ağrı, Erzincan, 
Karabük, Muş, Nevşehir, Artvin, Bilecik, 
Çankırı, Kırşehir, Bingöl, Bolu, Gümüşhane, 
Hakkari, Iğdır, Kars, Amasya, Bartın, Burdur 
ve Siirt'te operasyon düzenlendiğini ifade 
etti.
Zehir tacirlerine göz açtırmayacaklarını 
belirten Bakan Yerlikaya, son 3 haftada 
düzenlenen operasyonlarda 1 ton 806 kilo 
uyuşturucu madde ve 8 milyon 437 bin 
adet uyuşturucu hap ele geçirildiği 
bilgisini verdi. İHA

 

Yeni yılda konut satışları azaldı

N
evşehir'de konut satışları ocak 
ayında aralık ayına göre yüzde 
62,57 azaldı.

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 2025 
yılı ocak ayına ilişkin konut satış 
istatistiklerini açıkladı.
OCAK AYINDA 323 KONUT SATILDI
TÜİK'in paylaştığı verilere göre, 
Nevşehir'de konut satışları 2025 Ocak 
ayında bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 14,94 artarak 323 adet olarak 
gerçekleşti.
2024 yılı ocak ayında konut satışı 281 
adet olarak gerçekleşmişti.
2025 yılının ocak ayında 106 adet sıfır 
konut satışı gerçekleşirken, 217 adet 
ikinci el konut satışı oldu. Aynı ayda 27 
konut da ipotekli olarak satıldı.
2025 yılı ocak ayında satılan konut 

sayısı aralık ayına göre yüzde 62,57 arttı. 
Aralık ayında 863 konut satılmıştı.
TÜİK'ten açıklanan verilere göre TR71 
bölge illerinden Kırıkkale'de 412, 
Aksaray'da 688, Niğde'de 400 ve 
Kırşehir'de 348 konut satışı gerçekleşti.
Türkiye genelinde ise ocak ayında 
112 bin 173 konut satıldı. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Başkan Sarıtaş aş evinde
çalışmaları inceledi

A
vanos Belediye Başkanı Mustafa 
Kenan Sarıtaş, belediye aş evinde 
devam eden çalışmaları yerinde 

inceledi.

Avanos Belediyesinin aş evinde çalışmalar 
hız kesmeden devam ederken Başkan 
Sarıtaş, ilçedeki faaliyetleri incelemeyi 
sürdürüyor.

Bu kapsamda belediye aş 
evini ziyaret eden Sarıtaş, 
devam eden çalışmaları 
inceledi.
Başkan Sarıtaş, çalışmalar 
hakkında personellerden 
bilgi aldı.
Personellere direktifler veren 
Sarıtaş, paylaşma, birlik ve 
dayanışma ruhunu yaşatmak 
adına aş evinde yürütülen 
çalışmalar dolayısıyla 
personele teşekkür ederek, 
kolaylıklar diledi. HABER: 
HİLAL GÖKTAŞ

PÜİS Genel Başkan Yardımcısı
Ertaş'a önemli görev

Petrol Ürünleri İşveren Sendikası (PÜİS) Genel Başkan 
Yardımcısı Musa Ertaş, PÜİS Konya Şubesi Olağan
Genel Kurulu'nda divan başkanlığına seçildi.

ÜİS Genel Başkan Yardımcısı PErtaş, 14 Şubat Cuma günü 
gerçekleştirilen PÜİS Konya 

Şubesi 12. Olağan Genel Kurulu'nda 
PÜİS divan başkanlığı görevine seçildi.
Konya'da geniş bir katılımla düzenlenen 
genel kurulda, petrol ve akaryakıt 
sektöründeki güncel gelişmeler, sektör 
temsilcilerinin beklentileri ve geleceğe 
yönelik stratejiler ele alındı.
Ertaş, sektörün geleceğine katkı sunmak 
amacıyla delegelerin oylarıyla PÜİS 
divan başkanlığı görevine getirildi.

Seçim sonrası konuşma yapan Genel 
Başkan Yardımcısı Ertaş, sendikanın 
sektördeki kritik rolüne vurgu yaparak, 
birlik ve dayanışma içinde çalışmalarını 
sürdüreceklerini belirtti.
Ertaş, akaryakıt sektörünün 
sürdürülebilirliği, iş birliği ve yenilikçi 
çözümlerle daha da güçlenmesi 
gerektiğini ifade etti.
Genel kurul, sektör temsilcilerinin 
değerlendirmeleri ve gelecek döneme 
dair yol haritasının belirlenmesiyle sona 
erdi. HABER: HİLAL GÖKTAŞ
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Nevşehirli ünlü yazar ve oyuncu Ercan Kesal kitapseverlerle buluştu
N

evşehirli ünlü yazar ve oyuncu 
Ercan Kesal, İzmir'de 2024 yılında 
en çok kitap ödünç alıp iade eden 

yetişkin ve çocuk okuyucular bir araya 
geldi.        
İzmir Büyükşehir Belediyesinin 
kütüphanelerinden 2024 yılında en çok 
kitap ödünç alıp iade eden yetişkin ve 
çocuk okuyucular kitap hediyesinin yanı 
sıra konser ve tiyatro bileti ile 
ödüllendirildi. Nevşehirli ünlü yazar ve 
oyuncu Ercan Kesal da buluşmaya 

katılarak Kent Kütüphanesi'nde bir araya 
gelen kitap kurtlarına sürpriz yaptı. 
Ünlü yazar ve oyuncu Ercan Kesal'ın 
sürpriz yaparak katıldığı ödül törenine 
İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Prof. Dr. Pınar Okyay ve Kültür 
ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı Sedat Kirt 
de katıldı. 
"KİTAPLARIN ENFLASYONU YOK"
Okuyucularla kitap okumanın önemine 
ilişkin sohbet eden Ercan Kesal, 
kütüphanelerin hayatındaki rolüne 

değindi. Kitaplarla tanıştıran mekânlar 
olduğu için kütüphanelere şükran 
duyduğunu söyleyen Kesal, "Çağ değişti, 
kitapların yerini başka şeyler aldı. Çocuklar 
artık cep telefonları ile vakit geçiriyor ama 
kitabı hissettikleri an bırakamayacaklar. 
Kelimelerin gücünü fark edecekler. O gücü 
fark edince hikâyeyi anlayacaklar. Hikâyesi 
olan insan, bu dünyadaki varlık nedenini 
keşfetmiş insandır. Hikâyesi olmayanın işi 
zor. Hepimiz bu dünyaya bir hikâye 
bulmaya, hikâye anlatmaya geldik. Kalıcı 
olan, kelimelerdir ve bizden öncekilerin 
bize bıraktıklarıdır. Çünkü onlara hiçbir şey 
olmuyor. Kitapların enflasyonu yok. 
Dostoyevski'nin Ecinniler'inin enflasyonu 
yok. Kemal Tahir'i, Sabahattin Ali'yi, Victor 
Hugo'yu hep anacağız, hep okuyacağız. 
Kütüphaneler o yüzden çok önemli" diye 
konuştu.
KESAL, DRİNA KÖPRÜSÜ HİKÂYESİNİ 
ANLATTI
Babasının ilkokul mezunu bir çiftçi 
olduğunu, annesinin de okuma yazma 
bilmediğini söyleyen Kesal, henüz 
çocukken babasından kitap istediğini, 
memleketi Nevşehir'de kitapçı olmadığı 
için babasının Kayseri'den İvo Andriç'in 
Drina Köprüsü kitabını aldığını dile getirdi. 
"YAZAR OLMASAYDIM SİNEMAYA 
GİREMEZDİM"
Yazmak eyleminin önemine de değinen 

Kesal, "Yazan insan her şeyi yapabilir. 
Avukat olun, doktor olun; yazmakla ilgili 
bir işi becerebilen, her işi becerir. Ben 
doktorum. 48 yaşındayken kameralarla 
tanıştım. Sinemaya girdiğimde yaşlıydım. 
Benden nasıl artist oldu? Sinemaya nasıl 
girdim? Ben bu işe yazarak girdim. Yazar 
olmasaydım sinemaya giremezdim. Çok 
okuyan, yazmaya başlar. Yazdıklarının bir 
kısmı senaryo olur, senaryolar filme çekilir. 
Ben senaryom filme çekilirken 'Oynar 
mısın?' dedikleri için oyuncu oldum. 
Başlangıcı edebiyattır. O kütüphanelere 
gidip kitapları okumasaydım oyuncu 
olamazdım, yönetmenlik yapamazdım. 
Çok okuyan, önünde sonunda yazar" 
diyerek sinemaya adım atma hikâyesini de 
anlattı.
5 KÜTÜPHANEDEN 15 BİN 857 ÖDÜNÇ 
KİTAP ALINDI
İzmir Büyükşehir Belediyesi, yedisi yerleşik 
ve ikisi gezici olmak üzere dokuz 
kütüphanesiyle İzmirlilere kent genelinde 
hizmet veriyor. İzmir kütüphaneleri, 
Türkçe ve yabancı kaynaklarının 
yoğunluğu ile dikkat çekiyor. 2024 yılında 
Kent Kütüphanesi, Şato Kütüphanesi, 
Kültür 68 Kütüphanesi, Yahya Kemal 
Beyatlı Kütüphanesi, Işılay Saygın 
Kütüphanesi olmak üzere beş kütüphaneyi 
toplam 3 bin 785 kişi ziyaret etti ve 15 bin 
857 ödünç kitap alındı. İHA

Ortodoks din adamlarından Başkan Arı'ya ziyaret
Yunanistan'ın Neapolis şehrinde yaşayan Ortodoks din temsilcilerinden oluşan 
bir heyet Nevşehir Belediye Başkanı Rasim Arı'yı makamında ziyaret etti.

lk olarak Meryem Ana Kilisesini ziyaret 

İeden heyet daha sonra Nevşehir 
Belediyesini ziyaret ederek Başkan Arı 

ile makamında bir süre görüştü. 
Heyet bu görüşme de mübadele 
öncesinde Nevşehir'de yaşayan Rum 
halkının kültürel mirasının somut bir 
göstergesi olan ve restore edilerek turizme 
kazandırılan Meryem Ana Kilisesinin son 
halinden duydukları hayranlık ve 
memnuniyeti dile getirerek Başkan Arı'ya 
teşekkür etti. Ayrıca görüşmede mübadele 
sonrasında Yunanistan'a giden Rumların 
orada kurmuş olduğu Neapolis şehriyle 
kardeş şehir ilişkilerinin tesis edilmesi ve 

belediye nezdinde yapılan araştırmalar 
neticesinde Yunan arşivlerinde bulunan 
bilgi ve belgelerin paylaşılması hususları 
da ele alındı. 
Başkan Arı görüşmede, dinlerin ortak 
paydası olan evrensel sevgi, barış ve 
hoşgörü mesajının önemini vurguladı ve 
mübadele öncesinde Türkler ve Rumların 
Nevşehir'de bir arada huzur ve barış içinde 
yaşadıklarını ifade etti.
Arı, o günlerin bir anısı olarak Nevşehir'in 
tarihsel kültür mirasının en nadide 
örneklerinden olan Çanlı Kilise ve Tahtalı 
Kahvenin aslına uygun olarak 
restorasyonu ve çevre düzenlemesinin 

yapılması konusundaki sürecin devam 
ettiğini de sözlerine ekledi. 
Görüşme sonunda heyet, Başkan Arı'yı 
nisan ayında Neapolis şehrinde 
ağırlamaktan büyük memnuniyet 
duyacaklarını ifade ederek Selanik 
Metropolitinin hediyesini takdim etti. 
Kapadokya'nın Merkezi Nevşehir'de 
önemli bir destinasyona sahip Kayaşehir'i 
turizme kazandırarak Nevşehir'i Dünya 
markası yapan Arı, restorasyonu kendi 
döneminde yapılan Meryem Ana Kilisesi'ni 
de Nevşehir turizm marka değerinin içine 
dahil ederek daha çok turist çekmeyi 
hedefliyor. HABER MERKEZİ

Kaymakam Bozan
esnaa bir araya geldi

aymakam Bozan, ilçe merkezinde Kfaaliyetlerini sürdüren esnafların 
işyerlerini ziyaret etti.

Ziyaret sırasında esnaflarla bir süre 
sohbet eden Bozan, iş yerlerinin genel 
durumu ve karşılaştıkları sorunlar 
hakkında bilgi aldı.

Esnafın ekonomi için çok önemli 
olduğunu söyleyen Kaymakam Bozan, 
esnafların talep, sorun ve önerilerini 
dinledi. Kaymakamlık olarak her zaman 
esnafın yanında olduklarını söyleyen 
Bozan, işlerinde kolaylıklar diledi. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Derinkuyu Kaymakamı Esra Bozan, ilçede işyerleri 
bulunan esnaflarla bir araya gelerek, sorunlarını dinledi.

evşehir'de bir özel okulun 

Nbursluluk sınavına katılmak 
üzere yola çıkan öğrenciler, araç 

kuyrukları oluşturdu.
Nevşehir'de bir özel okulda bursluluk 
sınavı gerçekleştirildi. Günler öncesinden 
sınava hazırlanan öğrenciler velileri ile 
birlikte okulda yapılacak olan sınav için 
yola çıkarken, okul güzergahında araç 
kuyrukları oluştu. Yolda ilerleyemeyen 

öğrenciler, araçlardan inerek sınava 
yetişmeye çalıştı. Sınav saat 10.00'da 
başlarken yetişemeyen öğrencilerin halen 
araçlarla yolda olduğu görüldü.
Özel okul bursluluk sınavına girecek olan 
öğrencilerin oluşturduğu kuyruğun 
metrelerce uzadığı anlar görüntülenirken, 
onlarca araç sebebi ile oluşan trafik 
yoğunluğu kameralara yansıdı. 
HABER: YASEMİN EKİCİ                               

Sınava yetişmeye çalışan
öğrenciler araç kuyruğu oluşturdu
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KÜN Öğretim Üyesi Gökçeoğlu'ndan
deprem değerlendirmesi

Kapadokya Üniversitesi (KÜN) Öğretim Üyesi Mimarlık, Tasarım ve Güzel Sanatlar Fakültesi Şehir ve Bölge Planlama Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Candan Gökçeoğlu, Anadolu levhasında oluşan yarıklar hakkındaki araştırmaya ilişkin değerlendirmelerde bulundu.

Gökçeoğlu yaptığı açıklamada, 
Almanya'daki Göttingen Üniversitesi 
tarafından yapılan araştırmada Türkiye'den 
İran'a uzanan 1500 kilometrelik yarık 
oluşumu çalışmasında Anadolu levhasının 
Arap levhasından yarıklar oluşturarak 
ayrıldığı bulgusunun yer aldığını hatırlattı.
Araştırmayı sosyal medyada ve yazılı 
basında gördüğünü, sonrasında 
üniversitenin çalışmasını incelediğini 
belirten Gökçeoğlu, "Bizim gündelik 
hayatımızı etkileyecek, deprem tehlike 
analizlerimizi ve mühendislik 
tasarımlarımızı değiştirecek yeni bir bilgi 
değil." ifadesini kullandı.
“ANADOLU'NUN GÜNCEL TEKTONİĞİ 
BİLİNMEYEN BİR ŞEY DEĞİL”
Bu makaledeki temel çalışmanın, 
kuzeybatı Zagroslar önündeki havzanın 
Miyosen dönemi gibi çok eski 
dönemlerden bu yana var olan fay zonları 
üzerine yapıldığını belirten Gökçeoğlu, 
şöyle konuştu:
"Miyosen dönemindeki oluşumunu, 
oluşum sebeplerini izah eden ve açıklayan 
önemli bir bilimsel araştırmadır. Tabii bunu 
güncel olarak bilmediğimiz, özellikle bu 

depremlere sebep olan ve depremleri 
oluşturan ana fay zonlarında dolayısıyla 
plakaların hareketleri bağlamında çok 
daha yeni bir şey söylüyor mu? Hayır. 
Çünkü zaten günümüzde, dünyadaki 
plakaların hareketleri milimetre ölçeğinde 
uydudan jeodezik yöntemlerle tayin 
ediliyor. Şu anda biz Afrika plakasının nasıl 
hareket ettiğini, Arabistan plakasının ve 
Anadolu plakasının nasıl hareket ettiğini 
gerekse hareketlerin miktarını ve yönlerini 
oldukça hassas bir biçimde zaten 
biliyoruz. Anadolu'nun güncel tektoniği 
bilinmeyen bir şey değil."
Bölgenin güncel tektoniğini oluşturan 4-5 
ana eleman bulunduğunu vurgulayan 
Gökçeoğlu, "Güneydoğu Anadolu 
bindirmesi dediğimiz Arap plakasının, 
Anadolu plakasıyla çakıştığı bölge. Yine 
Doğu Anadolu fay zonu, kuzeydeki Kuzey 
Anadolu Fay zonu ve Ege'deki Horst 
graben sistemlerimiz bunlar oldukça aktif 
ve deprem üreten faylar, dolayısıyla bunun 
dışında bizim gündelik hayatımızı 
etkileyecek, bizim deprem tehlike 
analizlerimizi, dolayısıyla mühendislik 
tasarımlarımızı değiştirecek ya da 
mühendislik yaklaşımlarına ilişkin 
paradigmalarımızı değiştirecek yeni bir 
bilgi değil. Ancak haksızlık da etmeyeyim 

bilimsel açıdan önemli çalışmalar." dedi.
Gökçeoğlu, jeolojik süreçlerin çok uzun 
vadeli olduğunu belirterek, şu ifadeleri 
kullandı: "Bizim insan olarak ortalama 
ömrümüz 80 yıl, maksimum 100-110 yıl 
olsun. Dünyanın yaşının 4,5 milyar yıl 
olduğunu düşünürseniz 4,5 milyar yılda 
insanın ne kadar küçük bir şey olduğunu 
ve evrene dönüp baktığınızda aslında 
dünyanın da ne kadar küçük bir şey 
olduğunu görüyorsunuz."
“HAREKET ETTİĞİ SÜRECE BU DEPREM 
POTANSİYELİ DEVAM EDECEK”
Bu tarz araştırmaların saha çalışmalarıyla, 
aktif-pasif jeolojik yapıların ve bölgedeki 
fayların belirlenmesiyle gerçekleştirildiğini 
ifade eden Gökçeoğlu, "Sahadan 
numuneler toplarsınız. Sahada birtakım 
ölçümler yaparsınız. Bunları tekrar 
birleştirirsiniz ve onlardan bir yorum elde 
edersiniz. Eldeki veriyle bir yoruma 
varırsınız ve oradan bir şey söylersiniz. 

Bölgedeki olası deprem potansiyelini 
oluşturan şey zaten bu plakaların hareketi, 
yani Afrika plakasının kuzeye doğru, Arap 
plakasının kuzey batı yönündeki hareketi, 
bizim Kuzeydeki Avrasya plakasının 
göreceli olarak statik durumu arada sıkışan 
Anadolu plakasının değişken olmakla 
beraber ortalama 2-2,5 santim civarında 
güneybatıya doğru hareketi var. Buralar 
hareket ettiği sürece bu deprem 
potansiyeli devam edecek." şeklinde 
konuştu.
EGE'DEKİ DEPREM FIRTINASI
Son günlerde Ege Bölgesi'ndeki deprem 
fırtınasına da değinen Gökçeoğlu, şu 
bilgileri verdi:
"En çok dikkatimi çeken şey depremlerin 
çok büyük çoğunluğu 7 kilometre 
derinlikte oluyor. Böyle bir standart 
deprem aktivitesi yok. Dolayısıyla bu orada 
kuvvetle muhtemel ciddi bir magmatik 
aktivitenin varlığına işaret ediyor." AA
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Yeni dönem için planlanan çalışmalar görüşüldü
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinde (NEVÜ) Bahar Dönemi Akademik İstişare Toplantısı gerçekleştirildi.

EVÜ 2024-2025 Eğitim – Öğretim NYılı Bahar Dönemi Akademik 
İstişare Toplantısı Rektör Prof. Dr. 

Semih Aktekin başkanlığında yapıldı.
NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kültür ve Kongre 
Merkezi'nde düzenlenen toplantıya Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Özlem Fındık, Prof. Dr. 
Adem Çatak ve Prof. Dr. Bayram Deviren, 
üniversitenin Fakülte, Enstitü, Yüksekokul, 
MYO ve diğer birimlerinde görev yapan 
akademik personel ile birimlerin sorumlu 
idari personelleri katıldı.
Toplantıda konuşan Rektör Aktekin 
üniversitenin tüm birimlerinde görev 
yapan birbirinden değerli akademik 
personelin asli görevleri olan eğitim-
öğretim faaliyetlerinin yanı sıra nitelik ve 
nicelik açısından gerçekleştirdikleri proje, 

yayın ve diğer tüm çalışmalarına büyük 
önem verdiklerini söyledi.
Üniversite olarak 2024-2025 Eğitim – 
Öğretim Yılı Bahar Dönemi ile birlikte 
belirledikleri hedefler doğrultusunda 
akademik ve bilimsel çalışmalara,  
öğrencilerin alan içi ve alan dışı 
eğitimlerine yönelik yürütecekleri proje ve 
çalışmalara değinen Aktekin, öğrenci 
odaklı üniversite olarak alanlarda 
uzmanlaşma ve yeniden yapılandırma 
adına akademik ve idari kadroyu 
güçlendirmeye de devam ettiklerini 
sözlerine ekledi.
Toplantı Rektör Aktekin'in konuşmasının 
ardından katılımcıların görüş, istek ve 
önerilerinin alınması ile sona erdi. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Sivas ESOB heyetinden
Başkan Pınarbaşı'na ziyaret

Sivas Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği (SESOB) heyeti, Nevşehir Esnaf 
ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
(NEVESOB) Başkanı Mehmet Pınarbaşı 
ile görüştü. Sivas ESOB Başkanı Hakan 
Demirgil beraberinde yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte NEVESOB Başkanı 
Mehmet Pınarbaşı'nı makamında ziyaret 
etti. Ziyarette bir süre sohbet edilirken, 
esnaf ve sanatkarlara yönelik güncel 

konular görüşülerek istişarelerde 
bulundu. Başkan Pınarbaşı ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek, 
Başkan Demirgil ve heyetine teşekkür 
etti. Ziyarette Pınarbaşı'na Birlik Başkan 
Vekili Süleyman Özaşık, Yönetim Kurulu 
Üyesi Osman Ünal, Nevşehir Ağaç İşleri 
Odası Başkanı Ramazan Korkmaz ve 
Derinkuyu Esnaf Odası Başkanı Mustafa 
Sarı eşlik etti. HABER: HİLAL GÖKTAŞ
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Nevşehirli Off-Road tutkunları sahaya indi

evşehir'de son günlerde etkili olan Nyoğun kar yağışı, Off-Road 
tutkunlarını harekete geçirdi. Kar 

yağışını fırsata çeviren macera severler, 
4x4 araçlarıyla dağlık ve engebeli arazilere 
çıkarak unutulmaz bir deneyim yaşadı.
Kentin farklı bölgelerinde buluşan Off-
Road tutkunları, karlı doğada hem 
araçlarının sınırlarını zorladı hem de 
adrenalin dolu anların keyfini sürdü. Zorlu 
arazi koşullarına rağmen eğlenceli anlar 
yaşayan grup, karın beyaz örtüsüyle 
kaplanan doğal güzellikleri de keşfetme 

fırsatı buldu. Yaşanan bu heyecan dolu 
anlar, katılımcılar tarafından sosyal 
medyada da paylaşılırken, görüntüler 
büyük ilgi gördü. Off-Road tutkunları, hem 
macera hem de doğayla iç içe olmanın 
kendilerine eşsiz bir deneyim sunduğunu 
belirtti. Nevşehir'de yoğun kar yağışı 
devam ederken, doğa sporlarına ilgi 
duyanların farklı etkinliklerle keyifli zaman 
geçirmesi dikkat çekiyor. Off-Road 
tutkunları, bu deneyimi her yıl 
tekrarlamayı dört gözle beklediklerini ifade 
etti. HABER: SEMA BALLIKAYA

elediye, Teknoloji Fest 2025 Liseler Barası Efficiency Challenge Elektrikli 
Araç Yarışları dalında takım kuruyor.

Kurulacak olan takıma yazılım, tasarım, 
kural amiri ve asistanı, devre birleştirme 
işlerinden anlayan ekip arkadaşları 
alınacağı bildirildi. Nevşehir Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Müdürlüğü 
tarafından kurulacak olan takım için son 
başvuru tarihi 22 Şubat olarak belirlendi. 
Nevşehir'i TEKNOFEST'te temsil edecek 
tek liseler arası takım olacak olan bu 
çalışma İstanbul'da düzenlenecek.
Yarışmanın genel amacı olarak alternatif 
ve temiz enerji kaynaklarının kullanımını 

teşvik ederek, otomotiv sektöründe teknik 
ve mesleki deneyim kazandırmak, 
öğrencilere takım çalışması becerileri 
kazandırmak ve ülkedeki elektrikli araç 
gelişimine yönelik insan kaynağı 
yetiştirmeyi amaçlıyor.
Yarışlara, Türkiye, Azerbaycan ve KKTC'de 
eğitim gören tüm lise ve dengi okul 
öğrencileri, Türkiye'deki BİLSEM, Gençlik 
Merkezleri, Deneyap Teknoloji Atölyeleri, 
Bilim Merkezleri ve Bilim Atölyelerinin lise 
seviyesindeki öğrencileri takım halinde 
başvuru yapabiliyor. Takımlar, en az 
5(beş) en fazla 15 kişiden oluşuyor. 
HABER MERKEZİ

Kay yağışının etkili olduğu Nevşehir'de Off-Road
tutkunları soluğu engebeli arazilerde aldı.

TEKNOFEST'e katılacak takım arkadaşları aranıyor
Nevşehir Belediyesi Teknoloji Fest 2025 Liseler arası 
Efficiency Challenge Elektrikli Araç Yarışları'na 
katılmak üzere kuracağı ekibe takım arkadaşları arıyor. 

Nevşehir Belediyespor'dan
Göktuğ açıklaması

evşehir Belediyespor takımın 

Ngenç yıldızı Göktuğ Kağan 
Irmak ile ilgili bir açıklama 

yaptı. Göktuğ'un sistem hata 
nedeniyle listeden düştüğü 
açıklandı.
3. Lig 2. Grup'ta yer alan Nevşehir 
Belediyespor'un, devre arasında 
Antalyaspor alt yapısından kadrosuna 
kattığı 19 yaşındaki orta saha 
oyuncusu Göktuğ Kağan Irmak, 
forma giydiği 3 maçta gösterdiği 
performans ile dikkat çekmişti.
Kulüp tarafından 24 Ocak'ta amatör 
olarak transfer edilen ve 11 Şubat'ta 
2,5 sezonluk profesyonel sözleşme 
imzalanan Göktuğ Kağan Irmak ile 

aynı gün sözleşmenin fesih edilmesi 
büyük bir şaşkınlığa neden oldu.  
Sporcunun takımdan ayrıldığı 
iddiaları gündeme gelirken, kulüp AS 
Başkanı Caner Demir sosyal medya 
hesabından konuyla ilgili bir 
paylaşımda bulundu.
Caner Demir paylaşımında şu 
ifadelere yer verdi: “Göktuğ Kağan 
Irmak transferin son günü sistem 
hatası nedeniyle listeden düşmüştür. 
Kulüp bünyemizde takımımıza katkı 
sağlamaya devam edecektir.” dedi.
TFF sisteminde, sporcunun lisansının 
13 Şubat tarihinde yeniden amatör 
olarak çıkartıldığı görüldü. 
HABER: SEMA BALLIKAYA


